
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 7. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 105

Vil ministeren redegøre for, om den i artiklen beskrevne sag, hvor ældre beboere på et

plejehjem i en årrække har betalt for meget i kostpenge er et enkeltstående tilfælde, eller

om det også foregår andre steder, og vil ministeren endvidere oplyse om reglerne på om-

rådet, og hvordan ministeren vil sikre, at ældre ikke betaler overpriser?

Den henvises til artiklen ”Ældre betalte overpris for maden i årevis”, bragt på tv.dk den 8.

oktober 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen

formand
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